
Geacht college, raadsleden en aanwezigen op de publieke tribune 
 
Namens SP Berkelland wil ik graag de complimenten geven aan het college voor het nieuwe 
voorstel voor de WMO. Het is goed om te zien dat het eindelijk tot het college door is gedrongen 
dat het huidige beleid in strijd is met de wet. Dit heeft de SP al vanaf het begin af aan 
aangegeven. 
 
Wij zijn er wel van overtuigd dat het college deze draai niet had gemaakt zonder de 
strijdvaardige thuiszorgmedewerkers, zij hebben volhardend actie gevoerd om de zorg in 
Berkelland te redden, en met succes! Respect en bewondering voor deze vrouwen is dan ook op 
zijn plaats! 
 
Dan terug naar het voorstel. Het is goed om te lezen dat het college met nieuw beleid komt wat 
ook past binnen de wet WMO en dat de lichte huishoudelijke verzorging weer  als 
maatwerkvoorziening terugkomt in het beleid, zodat de zorg weer voor iedere inwoner van 
Berkelland verzekerd is. En dat de gemeente hun beeld van ‘regievoeren’ heeft losgelaten en nu 
ook uitgaat van fysieke beperkingen die mensen kunnen hebben. 
 
Omdat het voorstel vol staat met vaagheden, zijn er wel een paar punten waar de SP zich zorgen 
over maakt.  
1.  Het is ons niet helemaal duidelijk of de gemeente enkel lichte huishoudelijke verzorging ook 

als maatwerk ziet of alleen in combinatie met andere vormen van zorg. Wat ons betreft is 
de wet zo dat iedereen die niet zelfredzaam is, de zorg moet krijgen die hij/zij nodig heeft. 
Dus ook als het alleen om lichte huishoudelijke verzorging gaat.  

 
2.   Ook lees ik in het voorstel dat eenvoudig schoonmaakwerk ook wel door 

schoonmaakbedrijven gedaan kan worden. Dit is absoluut niet de bedoeling van de WMO. 
Zorg is een vak en huishoudelijke verzorging valt hier ook onder. De gemeente moet zich 
aan de wet en daarmee ook aan de CAO houden. Dit betekent dat er geen 
schoonmaakbedrijven ingehuurd mogen worden. 

 
3. Sinds 1 januari was het beleid dat mensen die alleen lichte huishoudelijke verzorging nodig 

hadden, op voorhand al de toegang werden geweigerd. Hier hebben wij in juni dit jaar ook 
vragen over gesteld, waar wij overigens nog steeds geen antwoord op hebben gehad 
ondanks meerdere beloftes. Wij zien graag dat de gemeente duidelijk naar buiten kenbaar 
maakt dat deze mensen ook opnieuw een aanvraag kunnen indienen.    

 
Nogmaals, wij zijn blij te zien dat het beleid wordt aangepast en dat de huishoudelijke verzorging 
voor de huidige cliënten opnieuw wordt verlengd. 
 
Wat wij ons nog wel afvragen is het volgende: Op 10 november is er een brandbrief aan het 
kabinet overhandigd door 234 gemeenten. In deze brandbrief geven wethouders van deze 234 
gemeenten aan dat de bezuinigingen op de WMO te groot en onterecht zijn. Helaas is deze brief 
niet ondertekent door de gemeente Berkelland. Waarom heeft de gemeente dit nagelaten? 
 
We hopen dat u in de komende maanden de tijd goed gebruikt om tot goede en concrete 
beleidsregels te komen, waarbij de zorg voor de cliënten voorop staat. De SP gaat de gemeente 
en het beleid in de gaten houden en opnieuw aan de bel trekken als blijkt dat het toch niet goed 
gaat.  
 


